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5 days  4 nights

Chiangmai•Chiangrai 清迈 • 清莱

KUALA LUMPUR  CHIANGMAI 
1DAY

Furama Hotel
or similar 4★

CHIANGMAI 
2DAY

Furama Hotel
or similar 4★

Mae Tang Elephant Camp + 30 mins Ridding - Here you can experience 
elephant ride and enjoy the show of adorable elephant.
Long Neck Village - Meet the locals who until this day continue the 
traditional practice of wearing heavy brass rings on their necks, 
forearms and shins.
Royal Flora Ratchaphruek - Tour this royal garden with tram.

Assemble at airport for flight to Chiangmai.
Wat Prathat Doi Suthep (Include tram) - One of the country’s most sacred 
temples, surrounded by breathtaking mountain tops and steeped in 
legends. You won't be able to miss the golden spire that glitters near 
the summit of the Doi Suthep mountain.
City Orientation - City Walls, The Three Kings Monument, Wat Chedi 
Luang. 

Breakfast
Lunch
Dinner

CHIANGMAI - (153km) CHIANGRAI 
3DAY

M Boutique Hotel
or similar 4★

Golden Triangle - This place meet the borders of Thailand, Laos and 
Myanmar. Take a boat ride along the Mekong River.
Opium House - Here you may learn more about opium.
Huay Pla Kang - Fortune Pagoda, at the momentics the whole 
Thailand Biggest Guan Yin Buddha Statue.

Breakfast
Lunch
Dinner

CHIANGRAI
4DAY

Furama Hotel
or similar 4★

Wat Rongkhun - Also known as White Temple, built to reflect the 
principles of Buddhist enlightenment. Be mesmerized by its shim-
mering white structure covered in ornate carvings, glass, and 
mirrors.
Wat Rong Sue Ten - Visit the Blue Temple and marvel at its magnificent 
blue interior with a large white Buddha.
Mae Kajan Hot Spring - Take a break at the here, stretch your legs. 
Enjoy snacks such as boiled eggs prepared in the hot spring’s 
mineral water.
Bor Sang and Home Industries - Shop for souvenir. 
Night Market - Enjoy delicious street food and fun bargain hunts.

Breakfast
Lunch
Dinner

CHIANGMAI  KUALA LUMPUR 
5DAY

Transfer to airport for your flight. Bringing back wonderful memories 
and superb souvenirs from your holiday.

Breakfast

Dinner

吉隆坡  清迈
1第 天

2第 天

3第 天

4第 天

5第 天

富丽华酒店
或同级 4★

清迈

富丽华酒店
或同级 4★

富丽华酒店
或同级 4★

湄登大象营+30分钟骑大象 - 在这里你可以体验骑大象欣赏
可爱大象的表演。 
长颈村 - 当地女人因长脖子上堆着金环而闻名，他们直到今
天仍在脖子上戴上沉重的黄铜戒指的传统习俗。
清迈国际园艺博览会 - 又名皇家阿勃勒花卉博览会，乘搭电
车游览看花拍照。

集合于机场飞往清迈。
双龙寺 (含电车) - 当地最圣神的寺庙之一，环绕在山上，充满
神话。寺庙的建筑风格彰显华丽的皇室质感，阳光下，色彩
斑斓的琉璃瓦格外的金光闪闪，终于知道什么叫金碧辉煌。
市区游 - 城墙、三王纪念碑广场、契迪龙寺。

早餐
午餐
晚餐

清迈 - (153公里) 清莱 

M精品度假酒店
或同级 4★

金三角 - 是泰国、缅甸、寮国交界的三角形地带。因盛产罂
粟，曾经以鸦片与海洛英等毒品闻名。搭上长尾船，能够一
览湄公河和金三角明媚的风光。
鸦片博物馆 - 在这里您可以了解更多关于鸦片。
江巴摃寺 - 是目前泰国最大的香米观音像

早餐
午餐
晚餐

清迈
白庙 - 不同于泰国传统的寺庙，白龙寺以纯白为底，镜面玻
璃镶边、洁白无瑕，在阳光照射下反射出灿烂夺目的光芒。
蓝庙 - 整座蓝宇被蓝色包围，还有一尊大拜佛，拍照留念其
奇特的外部造型。
温泉公园 - 经过一段山路旅程后，你能够在此地稍作休息，
在温泉池子泡泡脚，并品尝利用泉水加热煮熟的温泉蛋。
博桑手工艺村 - 购买手信。
夜市 - 享受当地街头美食和讨价还价的乐趣。

早餐
午餐
晚餐

清迈  吉隆坡
送往机场，乘搭国际航班返回家园。

早餐

晚餐

Departure Date Flight Details Tour Fare Remarks航班资料 团费 备注出发日期

THAILAND

泰
国

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.
上述行程仅供参考，原则上本公司会尽量保持内容不变，然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

5天 4晚

5TCNX （ UPDATE : 01 FEB 23 ） 

特别安排：
Valley Cafe~咖啡+蛋糕+泰国服饰试穿 • 江巴摃寺~世界最大观音雕像

SPECIAL ARRANGEMENT : 
Valley Cafe ~ Coffee+Cake+Thai Custome • Huay Pla Kang - Fortune Pagoda


